
Catherine Elizabeth Middleton 
Či už nazriete do izby vašej malej dcérky, alebo do starého fotoalbumu, som si istá, že uvidíte malé  
dievčatko s korunkou na hlave. Skoro každá potom raz túžila. Niektoré, mali to šťastie, že sa s modrou 
krvou už narodili. A potom som tu ja, žena, ktorá sa ocitla v rozprávke, práve vtedy, keď si bola istá, že 
z princeznovských šiat už dávno vyrástla.  

Začiatkom roku 1982 sa mladý párik pripravoval na svoj deň D. Určený bol na 9.1. Mal to byť deň kedy 
letuška Carol privedie na svet svoje prvorodené dieťa. A tak sa aj stalo. Po deviatich mesiacoch mali 
Carol s Michaelom možnosť držať v náručí svoju dcéru, mňa. Rodinným príslušníkom ma predstavili 
celým menom: Catherine Elizabeth Middleton, ale od malinka ma všetci volali len Kate. Rok po mojom 
narodení k nám pribudla nová osôbka, sestra Pippa. „Do tretice všetko dobré.“ Týmto heslom sa zrejme 
riadili moji mama s otcom, keďže sa rozhodli aj pre tretie dieťa. Zatiaľ čo zo mňa sa stávala slečna, moji 
rodičia sa vďaka novej rodinnej firme dokázali vypracovať na multimilionárov. To znamenalo, že som po 
dovŕšení školského veku začala navštevovať súkromné školy. Tých bohužiaľ nebolo málo. V trinástich 
som bola nútená, kvôli neznesiteľnej šikane druhými žiakmi, opustiť exkluzívnu školu Down House.  Ani 
na ďalšej  to nebola prechádzka ružovým sadom. Študenti z vyšších ročníkov radi súdili nováčikov podľa 
ich vzhľadu a osobnosti. Napriek tomu, sa mi v učení darilo. Mojich rodičov som si brala za príklad. Bola 
som vďačná za to, že som mohla vyrastať v šťastnej rodine, ktorá ma podporovala nech sa dialo 
čokoľvek. Vždy na mňa boli hrdí, ale konečne som začala byť hrdá sama na seba aj ja, keď som sa ako 
prvá z rodiny dostala na vysokú školu. V roku 2001 som začala štúdium na Univerzite v St. Andrews, 
v Škótsku. Zaujímavou zhodou okolnosti bolo to, že v ten istý rok sem nastúpil aj princ William.  
Neprikladala som tomu nejaký význam. Ďalej  som sa sústredila na štúdium a záľuby.  Venovala som sa 
športu rekreačne, no hokej som hrala za náš univerzitný tím. Ďalej som si začala privyrábať  v našej 
rodinnej firme “Party Pieces“. Okrem toho som pracovala na polovičný úväzok v odevnej firme. Vždy 
som mala niečo na práci.  Všímala som si však, že William chodí na rovnaké prednášky ako ja. Začali sme 
sa rozprávať a postupne sa aj spriatelili. Neskôr sa medzi nami niečo zmenilo a rozhodli sme sa byť spolu. 
Bol to úplne iný typ vzťahu ako som doteraz poznala. Dlho sme museli našu náklonnosť tajiť. No v deň 
keď som končila školu s bakalárskym titulom v obore dejín a umenia, sa konečne stretli moji rodičia 
s britskou kráľovnou. Takto to začalo. Od kedy sa verejnosť dozvedela o mne a princovi, musela som si 
zvykať na nové veci. Postupne ma začal brávať na stále dôležitejšie akcie a ja som získavala nie len 
skúsenosti ale aj náklonnosť národa a samotnej kráľovskej rodiny. Prešli sme si krásnymi ale aj ťažkými 
chvíľami a po tom všetkom ma William 16 novembra 2010 požiadal o ruku. Naša svadba bola ešte krajšia 
ako v mojich najúžasnejších snoch, ale najdôležitejší bol pre mňa fakt, že práve William je muž, ktorý 
bude stať po mojom boku do konca života. Naša veľká láska je potvrdená dvoma malými pokladmi: 
synom Georgom a dcérkou Charlotte.  

Každý deň som vďačná za to, čo mi život priniesol. A pretože si uvedomujem, že nie každý má také 
šťastie, snažím sa pomáhať tým, ktorý to potrebujú. A vždy keď mám príležitosť, nevynechám možnosť 
rozdávať radosť a nádej.   

                                                                                                                                       Kristína Benčičová 1.C 



 


